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EGYSZERŒSÍTETT JEGYZŐKÖNYV 

Készült Biatorbágy Város Képviselő-testülete Közmœvelődési Ifjúsági és Sport Bizottsága 2011. 
július 5-én 14 órakor megtartott üléséről 

 
Jelen vannak:  Varga László a bizottság elnöke 

Fekete Péter bizottsági tag 
Bodnár Lajos bizottsági tag 
dr. Kovács András jegyző 
Molnár Tibor Faluház részéről 
dr. Cserniczky Tamás Viadukt SE, elnök 
Zsichla Gergely Titkárság, jegyzőkönyvvezető 

 

Varga László a bizottság elnöke köszöntötte a jelenlévőket. Megállapította, hogy a bizottság 
határozatképes 3 jelenlévő taggal. Kosáry János előzetesen jelezte betegség miatti 
távolmaradását. A Bizottság 3 igen szavazattal (3 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az 
alábbi napirendet fogadta el: 

Napirend 

1) Az augusztus 20-i Szent István napi ünnepség előkészítéséről 

2) Kulturális Örökség Napja – 1000 magyar ház – rendezvénysorozathoz való csatlakozásról 

3) 2011. június 21-i bizottsági ülés – Kolozsvári u. sportpályán történt 
munkalátogatásának tapasztalatairól 

4) Biatorbágy Város Önkormányzata Sportkoncepciójának felülvizsgálata – 1. munkaközi 
egyeztetés 
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1) Az augusztus 20-i Szent István napi ünnepség előkészítéséről 
Az augusztus 20-i Szent István ünnepség előkészítését a Faluház munkatársa Molnár Tibor 
végzi. A Bizottság megtárgyalta az ünnepség rendezvénytervéről szóló beszámolót és 
megtette javaslatait a végleges ünnepi program összeállításához és a tervezett 
forgatókönyvhöz.  
A téma nem igényelt, így arról nem is született külön döntés. 
 
2) Kulturális Örökség Napja – 1000 magyar ház – rendezvénysorozathoz való 
csatlakozásról 
Varga László tájékoztatta a Bizottság tagjait a rendezvényhez való csatlakozás előzetes 
egyeztetéseiről. A főépítész támogatja az országos programokhoz való csatlakozást. A 
rendezvénysorozathoz való csatlakozási szándékát már jelezte a Biatorbágy Kultúrájáért 
Alapítvány és a Biai Szent Anna RK. Egyházközség. A Torbágyi Katolikus Egyházközség első 
visszajelzése is pozitív. A Szily-kastély bemutatható részeinek mennyiségét a 
felújítás/hasznosítással kapcsolatos munkák aktuális állása határozza majd meg. Az 
országos szervezők örömmel és érdeklődéssel vennék a romos kastélyok bemutatását. Szóba 
jöhet még a Malom, a Viadukt és a Faluház (mint régi vasúti állomásépület) bemutatása is. 
Varga László vállalta a további egyeztetések és szervezési teendők elvégzését. 
A téma nem igényelt, így arról nem is született külön döntés. 
 
3) 2011. június 21-i bizottsági ülés – Kolozsvári u. sportpályán történt 
munkalátogatásának tapasztalatairól 
A Bizottság összegezte a munkalátogatás tapasztalatait az elkészült emlékeztető alapján. 
- A bizottság megkéri a hivatalt, hogy vegye fel a kapcsolatot a polgárőrséggel és a 
rendőrséggel a Kolozsvári utcai sportpálya nyitva tartási időn túli rendszeres ellenőrzéséhez. 
- A nyitvatartási időn kívüli – kerítésen való átmászással történő – használat megelőzésére a 
Viadukt SE a gondnok munkaidő beosztását a nyári időszakban átszervezi, racionalizálja. 
- A kerítés és a pálya berendezési tárgyai rongálásának következményeire figyelmeztető 
táblát a Viadukt SE elkészítteti és kihelyezi. 
- A kerítés javításának, megerősítésének költségei a 2012-es költségvetésbe lesznek 
betervezve. 
- A lelátó állapotának rendezéséhez, illetve a pálya kertészeti fejlesztésére és felszerelésének 
bővítésére folyamatos egyeztetések szükségesek. Költségvetési és pályázati lehetőségek 
együttes figyelembe vételével végezhetők. 
- A sportpályák öntözésének gazdaságosabbá tétele érdekében a Kolozsvári pálya mellett 
vízdíj kalkuláció készül az Iharosi sportpálya vízfogyasztásának ciszterna + locsoló szivattyú 
alternatív öntözési lehetőség kiépítéséről is. 
A téma nem igényelt, így arról nem is született külön döntés. 
 
4) Biatorbágy Város Önkormányzata Sportkoncepciójának felülvizsgálata – 1. munkaközi 
egyeztetés 
Dr. Cserniczky Tamás és dr. Kovács András jegyző tájékoztatást adott a napokban 
elfogadott új Sporttörvény leglényegesebb – a sportkoncepció átdolgozásának 
szempontjából is fontos – részleteiről. 
Az új sporttörvény szerint a Sportegyesületnek is el kell készítenie saját sportkoncepcióját 
2011. szeptemberében. Célszerœ az Egyesület és a város sportkoncepciója közti szoros 
összhangot megteremteni. 
A felülvizsgálattal kapcsolatos háttérmunka folytatódik, a Bizottság legkésőbb a 
szeptemberi ülésén tárgyalni fogja az új koncepció-tervezetet. 
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A téma nem igényelt, így arról nem is született külön döntés. 
 
 
Varga László a bizottsági ülést 18:42-kor bezárta. 

Biatorbágy, 2011. augusztus 1. 

Varga László 
bizottsági elnök 


